

Tree Trunk Injection method

Application method

1. Use a tape and place at the level of your chest to measure the tree circumference.



2. For every 1cm of diameter or 3cm of circumference around the tree at chest level, apply 2 ml of Q-Pest TI.
3. In a single injection, maximum injected volume of Q-Pest TI is 10ml
4. Drill appropriate number of holes into tree. (4.2mm drill bit) 30 & 50mm deep.



5. Draw chemical into injector by pulling the handle to the required dosage



6. Insert injector nozzle into pre-drilled hole. Lock up the spring cap.
7. To obtain a complete seal, screw in until firm pressure is felt. A further half turn might be required if weeping occurs.



8. Completed injection time approximately 2 hours, varying in weather conditions and sap viscosity. When injection is slowing down, leave the injector to the following day.



Safety Precaution:

- Enclosed the area where treatment taking place
- Secure the area and avoid any un-authorized person entry
- Warn signs should be post around the area
- For person handling the Q-Pest-TI, should wear protective glove, eye goggle and plastic apron
- In case of spillage, washed the glove before handle another syringe
- Washed hands and face after finishing the application.
- During the period of injection, applicator should attend in the application site.
- Do not leave the injector on the tree without any authorized person attended.

樹幹注射法

使用方法:

1. 於你的胸口高度，用軟尺量度樹木的圓周，找出dbh(diameter at breast high—胸前高度直徑)。



2. 每 1cm 直徑或 3cm 圓周使用 2ml (不作任何稀釋) “決滅-TI”。

3. 每一支注射 “決滅-TI” 最高用量為 10ml。

4. 按總用量，用 4.2mm 鑽嘴於樹幹鑽出適當數量30 至 50mm深的注射孔。

5. 抽取所需的“決滅-TI”

於注射器內。

6. 在樹幹的注射孔插入注射器，扣上彈簧蓋。

7. 為得到完全的密封，扭動注射器直至感到牢固的壓力。



8. 注射時間大約需要2個小時，時間長短會受天氣情況和樹汁黏度。當注射速度減慢時，留下注射器於樹幹至第二天。



注意事項

- 封閉工作範圍
- 禁止非工作人員進入
- 標示警告告示於工作範圍外
- 處理“決滅-TI”的人員，必須戴上手套、護眼罩及膠圍裙
- 如遇泄漏，先清洗手套才可使用另一支注射器
- 工作完成後，應清洗手和面
- 注射時間內，工作人員必須留守工作範圍
- 在沒有工作人員留守時，切勿留下注射器於樹幹上